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Geacht college, 

 In de raad van de gemeente Tynaarlo is meerdere malen gesproken over het van de hand doen 
van de aandelen (4%) die de gemeente in haar bezit heeft.

Argumenten die hier voor pleiten is  de continue vraag naar financiële ondersteuning, het 
ontbreken van een gezond financieel perspectief en de vermenging tussen het 
aandeelhouderschap (mede eigenaar) en handhaver.

Uit discussies kwam dat de portefeuille houder de mogelijkheden om de aandelen van de hand te 
doen zou onderzoeken maar in samenhang met het beleid van de andere aandeelhouders.


Uit de media hebben wij kunnen opmaken dat de gemeente Groningen daadwerkelijk over wil 
gaan tot het overdragen van haar aandelen (16%) aan de Oranjewoud groep.


Voor de GroenLinks fractie is dat aanleiding voor de volgende vragen:


1). Is er door de gemeente Groningen met de andere aandeelhouders overlegd over het van

     de hand doen van hun aandelen?

2). Is de voorgenomen overdracht van de gemeente Groningen voor u aanleiding om

     met een voorstel tot overdracht aan een belangstellende partij te komen?

3). Heeft u al onderzocht of de Oranjewoud groep geïnteresseerd is in de aandelen van de

     gemeente Tynaarlo?


namens de fractie van GroenLinks Tynaarlo, 
Klaas Kuipers. 
Fractie voorzitter.


